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Betreft: Inzameling oud papier in de kern Ubachsberg 
Datum: 16 juni 2020 
 
 
Geacht college, 
 
Zoals aangegeven in de raadsvergadering van 4 juni jl. heeft de fractie Voerendaal 
Actief enkele vragen omtrent het inzamelen van oud papier in de kern Ubachsberg. 
Ons bereiken namelijk vanuit de inwoners van Ubachsberg zorgelijke berichten rondom 
het inzamelen van oud papier betreffende de verkeersveiligheid, COVID-19 regelgeving 
en vanuit milieutechnisch-oogpunt.  
 

1. Wat zijn de regels en afspraken die gemaakt zijn met de betrokken verenigingen 
betreffende het inzamelen van oud papier (fanfare en voetbalvereniging)?  
Het komt namelijk voor dat activiteiten (vaak) van de jeugd van voetbalvereniging 
R.K.S.V.B en de inzameling van oud papier op hetzelfde tijdstip en op dezelfde 
locatie plaatsvinden.  

2. Mochten hier geen duidelijke afspraken over zijn gemaakt tussen de 
verenigingen onderling, en/of met de gemeente, zou hier dan op aangestuurd 
kunnen worden aangezien dit regelmatig drukke en gevaarlijke situaties met zich 
meebrengt? 

3. Is er ook al eens gekeken naar een andere locatie voor het inzamelen van oud 
papier? 

4. Zijn er daarnaast met de betrokken verenigingen (fanfare en voetbalvereniging) 
afspraken gemaakt rondom het naleven van de COVID-19 regelgeving?  
Er komen namelijk veel burgers tegelijkertijd het oud papier aanbieden. En dit is 
volkomen logisch aangezien het in een tijdsbestek van een paar uur dient te 
gebeuren. Maar hierdoor worden de regels rondom social-distancing (1,5 meter 
afstand) slecht nageleefd. 

5. Zou het een optie zijn om de tijdsduur voor het aanbieden van oud papier te 
verruimen/ aan te passen/ of zelfs te verplaatsen naar een andere moment of 
andere dag? 

6. Waarom wordt ervoor gekozen om het papier te verzamelen op één locatie?  
Dit lijkt ons namelijk vanuit milieutechnische aspect een slechte keuze. Hierdoor 
komt nu vrijwel iedereen met de auto een paar doosjes papier naar de 
betreffende locatie brengen waar de containers staan. Dit zorgt voor vele 
onnodige verkeersbewegingen. Wanneer het oud papier voor ieders woning zou 
worden geplaatst en er zou één vuilniswagen een rondje rijden, dan zouden we 
al deze onnodige verkeersbewegingen kunnen besparen en zou dit waarschijnlijk 
ook veel beter zijn voor het milieu. 



7. Kan er gekeken worden of het ophalen van oud papier gunstiger is voor het 
milieu dan de huidige inzameling middels geplaatste containers, waar vele 
onnodige verkeersbewegingen door gestimuleerd worden? 

8. Kan er gekeken worden wat het verschil in kosten/ baten zou zijn voor het 
ophalen van oud papier ipv de huidige inzameling middels geplaatste 
containers? Rekening houdende met gelijkblijvende opbrengsten voor de 
betrokken vereniging aangezien deze de vrijwilligers dan kan inzetten om te 
assisteren bij het ophalen van het oud papier ipv toezicht houden bij de 
containers. 

 
 


